



城景國際 The Cityview



酒店及康樂會所 Hotels and Recreational Clubs

城景國際秉承綠色營運宗旨,於推動環保上推陳出新, 去年更研發低成本太陽能熱水系統,以達到節能減廢的長 遠目標。城景國際亦積極鼓勵各持分者實踐環保,以達至 可持續發展的目標。

With the principle of green operation, The Cityview continues to implement new environmental initiatives and has invented a low cost solar water heating system last year for achieving the objective of "Energy Saving & Waste Less". The Cityview also actively engages its stakeholders in protecting the environment to reach the goal of sustainable development.



自2012年開始參與全球旅遊及酒店業環境績效評估標準EarthCheck認證,並於2016及2017年獲得金級認證。

Benchmarking The Cityview's environmental performance with the industry peers globally through the EarthCheck Certification since 2012 and attaining Gold Certification in 2016 and 2017.



自行研發低成本的太陽能熱水系統,以銅管吸收太陽能加熱用 水從而達到節能效果。

Self-inventing a low cost solar water heating system with use of copper coils to heat water by absorbing solar energy in order to conserve energy.



於食肆提供輕膳宴會餐單和可持續發展海鮮菜單,並 於餐廳及婚宴中停止供應魚翅菜餚,以支持可持續使 用生物資源。

Providing light banquet and sustainable seafood menu in restaurants and ceasing to serve shark fin dishes in the à la carte menu and wedding banquets in support of sustainable consumption of biological resources.